
 1 

              
 
Emne: Referat af lokalt uddannelsesudvalgsmøde nr. 126  

LUU CELF  
 
 

Mødested: Lok 208. Kringelborg alle 7 Dato: 26-05-2020  
kl. 13.00- 15.00 

Dagsorden: 1. Godkendelse af referat nr. 125 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Gensidig orientering herunder bl.a. 

a. Nyt fra elevrepræsentanten 
b. Nyt fra formanden LUU CELF 
c. Nyt fra organisationerne 
d. Nyt fra fagligt udvalg 
e. Nyt fra CELF      

4. Emner til behandling 
5. Status SKP 
6. Eventuelt 

Deltagere: 
 
 
 
 
 
 

 
Anders Damgaard Nielsen, Dansk Byggeri, Formand  
Bjarne Rasmussen, 3F 
Jens Andreasen, Dansk Byggeri  
Michael Boile Nielsen, Uddannelseschef 
Karsten Suhr, Faglærer (fra 3.e) 
 
 

Afbud: Kim Skovgård, Dansk Byggeri 
Bjarne Jensen, 3F 
Benny Hansen, Praktikvejleder 
Lennert Petersen, Faglærer 
 
 
 

Referent: Michael Boile Nielsen Den: 04-06-2020 
 
 
Ad. 1: Godkendelse af referat nr. 125 

Godkendt. 
   
 
Ad. 2: Godkendelse af dagsorden 

          Godkendt, dog skal konstituering fjernes fra dagsorden. 
        
 
Ad. 3:  Gensidig orientering herunder bl.a. 
 

a. Nyt fra elevrepræsentanten.  
Der var ikke deltagelse af elevrep. 
 

b. Nyt fra formanden. 
Formanden opfordrer skolen til at være forberedt på den situation vi netop har været igen-
nem mht. udstedelse af administrative svendebreve. MBNI orienteret kort om forløbet og 
at skolen valgte at følge den udmelding der kom fra bygud. Alle elever på afdelingen 
valgte at tage imod adm. Svendebrev på nær én elev fra struktørafd. 
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 c. Nyt fra organisationerne.  
Bjarne Rasmussen orienterede om tre sager der pt. er mellem elever og virksomheder i 
lokalområdet, dog er én af sagerne ikke med en elev fra CELF. 
Derudover orienterede Bjarne Rasmussen om et netværksmøde med inspiration fra andre 
skoler, blandt andet om hvordan andre skoler/udvalg har opfølgning på logbogen. Det blev 
besluttet at vi på det kommende LUU møde skal have 2-3 logbøger ind som vi kan gen-
nemgå i fællesskab. Det skal besluttes om det er noget vi skal gøre fremover. 
Bjarne Rasmussen fortalte også om at andre skoler 1-2 gange årligt indkalder alle nye 
virksomheder der er godkendt til at have lærlinge bliver kaldt ind til et møde hvor de bli-
ver orienteret om det at have en lærling. 
 

d. Nyt fra fagligt udvalg. 
Der ikke noget at berette 

 
e. Nyt fra CELF. 

Karsten orienterede om H2 forløbet som startede på skolen til teoretisk undervisning via 
ZOOM. Eleverne klarede det godt, men det er vigtigt at eleverne er virtuelt sammen med 
underviser fra 8-15 da de kan have svært ved at opretholde entusiasmen. 
Efter teori var det aftalt at eleverne skulle stå ude i deres virksomhed og arbejde med den 
praktiske del af forløbet. Dette blev aftalt mellem elev, virksomhed og skole blandt andet 
ved at sende breve ud via e-boks. Formanden ytret utilfredshed med at udvalget ikke var 
blevet orienteret om dette. 
Selve forløbet med at eleverne har arbejdet med den praktiske del ude i virksomhederne er 
gået godt, dog mangler vi stadig nogle tilbagemeldinger fra enkelte virksomheder. 

 
Ad 4: Emner til behandling. 
 Der var ikke emner til behandling på dette møde- 
 
Ad 5:   Status SKP 

  MBNI orienterede om at vi har én elev inde i SKP og ham har vi primær pga. sprog vanske-
ligheder. (Efterfølgende er MBNI blevet gjort opmærksom på at der er kommet en ekstra 
elev ind i SKP) 

      
Ad 6:   Eventuelt. 

  Bjarne Rasmussen skal invitere Bo-Hus med til næste møde hvor de skal fortælle udvalget 
hvorfor de ikke tager elever i murerlære og hvad skolen evt. skal gøre anderledes i deres 
optik. 


